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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

ledere zaterdag zijn ze er weer. Onze koopmarktlieden die speciaal voor onze Roosendalers vroeg uit

de veren zijn gesprongen om door weer en wind hun aangeboden waar proberen te verkopen. Een

mooi en traditioneel plaatje in Roosendaal. Reeds jaar en dag proberen zij daarbij zo zichtbaar

mogelijk te zijn, hetgeen naar ons idee en ook dat van de kooplui zelf, niet zo ideaal is. Uit

gesprekken die wij hadden, zijn de kooplui reeds lange tijd in gesprek met de marktmeester om het

voorste deel van de markt rondom de waterfonteinen te kunnen en willen gebruiken. Op deze plaats

kunnen zij op een betere wijze zichtbaar en toegankelijk worden vanuit de Oude markt, winkelcentrum

Roselaar en ingang vanuit de Laan van Belgie.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen:

1. Herkent u dit verhaal en bent u bereid om in overleg met de koopmarktlieden hier wat aan te

doen?
2. Zo ja, hoe en wanneer zou dit bewerkstelligd kunnen worden en zo nee wat zijn de argumenten

hier dan voor?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Herkent u dit verhaal en bent u bereid om in overleg met de koopmarktlieden hier wat
aan te doen?

Wij herkennen de beschreven situatie die zowel landelijk als ook in Roosendaal aan de orde is

2. Zo ja, hoe en wanneer zou dit bewerkstelligd kunnen worden en zo nee wat zijn de
argumenten hier dan voor?

Het huidige marktbeleid biedt ons inziens voldoende mogelijkheden om te anticiperen op deze

nieuwe ontwikkelingen. Uiteraard worden deze dan met betrokken partijen afgestemd.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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